
Zápis z jednání valné hromady ze dne
9.10.2018

Zasedání valné hromady svolalo Představenstvo Spolku  ŠKAMNA  Ondřejov. Pozvánku na valnou
hromadu obdrželi členové Spolku formou emailové korespondence dne 19.9.2018, pozvánka byla
také vyvěšena ode dne 19.9.2018 na webových stránkách Spolku www.skamna.cz.

Valná hromada se konala dne 9.10.2018 od 18.00 hod v budově ZŠ bratří Fričů Ondřejov, nám. 
9.května 68, Ondřejov.

 
1. Zahájení, přivítání. Valnou hromadu povede předseda představenstva Spolku.

2. Kontrola usnášeníschopnosti valné hromady 

počet přítomných členů: 16

Valná hromada je usnášeníschopná, prezenční listina je přilohou č. 1 zápisu.

3. Zpráva o činnosti a čl. Základně  - podal PharmDr. Martin Pačovský

Hlasování - PRO: 16 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Zpráva byla VH přijata.

4. Zpráva o majetku a hospodaření za rok 2017 a leden-září 2018 – podal hospodář spolku Ing. 
Kateřina Preislerová Štolcová

Hlasování - PRO: 16 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Zpráva byla VH přijata.

5. Návrh na odvolání člena představenstva – přednáší předseda představenstva na návrh těchto 
členů představenstva : PharmDr. Martina Pačovského, Mgr. Marie Foltánkové, Mgr. Lucie 
Diasová Vejvodová, Ing. Kateřina Preislerová Štolcová. Odvolání člena představenstva Marie 
Fuchsové.

Hlasování - PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

Návrh na odvolání člena představenstva byl schválen.

6. Návrh na nový bod programu – zvolení nového člena představenstva – podal předseda 
představenstva.

Hlasování - PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

Byl schválen nový bod programu – zvolení nového člena představenstva.

7. Návrh na zvolení nového člena představenstva – podal předseda představenstva. Navrhuje se 
zvolení Jany Sloupové Fričové.

Hlasování - PRO: 14 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2

Valná hromada zvolila jako nového člena představenstva Janu Sloupovou Fričovou.

Po hlasování dle bodu 7. odešla z VH  členka spolku Ivana Staňková – od tohoto okamžiku je VH v 
počtu 15 členů, tedy je stále usnášeníschopná.

8. Návrh na změnu stanov – podal předseda představenstva, viz příloha č. 2

Hlasování - PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0



Byl přijat návrh na změnu stanov tak, jak je uveden v příloze č. 2 tohoto zápisu. 

9. Návrh činnosti na rok 2018/2019 – podala Mgr. Marie Foltánková místopředsedkyně 
představenstva, viz příloha č. 3

Po přednesení návrhu dle bodu 9. odešly z VH další 2 členky Marta Gregorová a Veronika 
Pácová. Počet členů VH je od tohoto okamžiku 13, VH je stále usnášeníschopná.

Hlasování - PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Byl přijat návrh činnosti na  rok 2018/2019 tak, jak je uveden v příloze č. 3 tohoto zápisu

10. Návrh nové výše členských příspěvků - podala Ing. Kateřina Preislerová Štolcová – hospodář 
spolku. Navrhuje se nová výše členských příspěvků 150,- Kč

Hlasování - PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Byl přijat návrh na novou výši členských příspěvků ve výši 150,- Kč

11. Návrh rozpočtu na rok 2018/2019 – podal předseda představenstva, viz příloha č. 4

Hlasování - PRO: 13 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Byl přijat návrh rozpočtu na rok 2018/2019 tak, jak je uveden v příloze č. 4 tohoto zápisu.

12. Návrh na schválení usnesení této valné hromady – podala Mgr. Lucie Diasová Vejvodová, viz 
příloha č. 5

Hlasování - PRO: 12 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 1

Bylo přijato usnesení valné hromady tak, jak je uvedeno v příloze č. 5 tohoto zápisu.

13. Závěr 

V Ondřejově dne 9.10.2018

Zapisovala a vypracovala: Mgr. Lucie Diasová Vejvodová

Ověřovatelé zápisu:

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………. ….....................................................................................................................................................

Jana Řezníčková Alena Macháčková


